
Oncomfortabele 
fietspaden 

krijgen geen subsidies voor 
heraanleg 

 
Voorbeeldcase Dendermonde Hoogveld – 

gemeentelijk fietspad 
Fietsersbond 



Trilcomfort voor fietsers 
en automobilisten is totaal 

ongelijk op Hoogveld te 
Dendermonde.  
 
Oppervlak rijbaan is 
recent vernieuwd. 
Opwaardering van het 
fietspad is onmogelijk op 
basis van de huidige 
subsidieregeling. 

 



Situatie van het fietspad 

• Het fietspad (2x1R) is gekeurd 
door de overheid en conform 
bevonden & goedgekeurd. 

• Enkel de afscheiding en breedte 
(150 cm) telt voor conformiteit 
alsof trilcomfort niet belangrijk is 
voor fietsers.  

• Dit fietspad is zeer 
oncomfortabel (score  
meetfiets 1,3/10). 
Score rijweg met vernieuwde 
bovenlaag asfalt 8,9/10. 



De vernieuwing van de 
bovenlaag van de rijweg is 
makkelijk door de keuze voor 
asfalt. Het is de automobilist 
gegund.  
 
Maar wat met de fietser?  
Fietspaden in cementbeton 
kunnen niet opgewaardeerd 
worden zonder volledig 
uitbreken en heraanleg.  

 



De problemen? Overal niveauverschillen 

 



Barsten en verzakkingen  in de 
cementbeton 

 



Versleten beton.  
Op bepaalde plaatsen is de beton totaal versleten. 



Oplapwerk bij de ergste delen 



De beste stukken zien er nog zo uit: 

– Geen enkele echt  

comfortabele overgang 

tussen betonplaten 

– Geen enkel deel van  

het fietspad is nog goed. 



Probleem inzake subsidiëring 

• Hoewel geen 175 cm breed (aanbevolen norm) is de huidige 
breedte (150 cm) niet het echte probleem, hoewel 
verbreding altijd welkom is.  

• De wegbeheerder (stad Dendermonde) wil dit fietspad 
aanpakken wegens talloze klachten van fietsers. 

• Dit fietspad kan echter niet vernieuwd worden want 
subsidies zijn uitgesloten. Het fietspad is immers voldoende 
breed en afgescheiden. De stad Dendermonde kan zelf geen 
2-3m € ophoesten om deze 7,6 km fietspaden te vernieuwen 
Subsidies zijn nodig. 

• Het trilcomfort blijft problematisch. 

  



Geen enkel deel van het 
fietspad is nu in asfalt op 

Hoogveld 

– Anders was goedkope  
opwaardering mogelijk  
geweest net als op de 
rijweg en ook  
uitgevoerd(11 €/m2)  
zoals hier op een ander  
fietspad. 

– De wegbeheerder wil wel 
het fietspad volledig in 
asfalt heraanleggen indien 
subsidies mogelijk zijn  



 

De Fietsersbond ijvert voor voldoende breedte, 
afscheiding maar ook voor goed trilcomfort op 

fietspaden. 

Trilcomfort is des te belangrijker geworden omwille van 
de elektrische fietsen, het gebruik van de fiets voor 

middellange afstanden (bv woon-werk) enz.  

Gebrek aan comfort moet aangepakt worden en  
trilcomfort moet deel worden van de criteria 

voor goedkeuring en subsidiëring van fietspaden 


